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Split Curved I

Picture Description?)

A distorted photograph of a billboard featuring a woman holding a tote bag with Chinese characters,
promoting the China Women's Development Foundation.

Analysis?)

This photograph captures a vibrant advertisement featuring a young woman, presumably a celebrity or
model, standing against a backdrop adorned with a large, stylized floral design. She is holding a purple
tote bag with Chinese characters on it, likely promoting a product or charity. The advertisement is
for the China Women's Development Foundation, as indicated by the logos and text in both English
and Chinese. The photograph is segmented by black horizontal bars that distort the advertisement,
creating an artistic and intriguing effect. The overall composition feels dynamic and attention-grabbing,
suggesting a modern approach to public advertising.
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Picture Data

009917 - Split Curved Il

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 09/2019 10/2019 10/2022
Width Height Bits/Color
Original Size 5012 px 5012 px 16
Ratio ca. 1 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Split Gebogen Il

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A distorted photograph of a billboard featuring a woman holding a tote bag with Chinese characters, promoting the China Women's Development Foundation.
    
    
      Eine verzerrtes Fotografie einer Werbetafel, die eine Frau zeigt, die eine Tragetasche mit chinesischen Schriftzeichen hält und die China Women's Development Foundation bewirbt.
    
    
      This photograph captures a vibrant advertisement featuring a young woman, presumably a celebrity or model, standing against a backdrop adorned with a large, stylized floral design. She is holding a purple tote bag with Chinese characters on it, likely promoting a product or charity. The advertisement is for the China Women's Development Foundation, as indicated by the logos and text in both English and Chinese. The photograph is segmented by black horizontal bars that distort the advertisement, creating an artistic and intriguing effect. The overall composition feels dynamic and attention-grabbing, suggesting a modern approach to public advertising.
    
    
      Diese Fotografie fängt eine lebhafte Werbung ein, die eine junge Frau zeigt, vermutlich eine Berühmtheit oder ein Model, die vor einem Hintergrund mit einem großen, stilisierten floralen Design steht. Sie hält eine violette Tragetasche mit chinesischen Schriftzeichen in der Hand, wahrscheinlich zur Bewerbung eines Produkts oder einer Wohltätigkeitsorganisation. Die Werbung ist für die China Women's Development Foundation, wie die Logos und der Text sowohl in Englisch als auch in Chinesisch zeigen. Die Fotografie ist durch schwarze horizontale Balken segmentiert, die die Werbung verzerren und so einen künstlerischen und faszinierenden Effekt erzeugen. Die Gesamtkomposition wirkt dynamisch und aufmerksamkeitsstark und deutet auf einen modernen Ansatz in der öffentlichen Werbung hin.
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